
Stuurgroep Programma Covid 19 Vaccinatie 6 april 2021

(verslag)

Vastgesteld wordt dat Ed bij afwezigheid van BE volledig namens de

programmadirectie spreekt.

Actualiteiten

- AstraZeneca

Het pauzeren met AZ heeft nogal wat uitvoeringsaspecten. LCC is bezig de verschillende

scenario’s uit te werken, ook voor het moment als de pauze stopt. Er wordt voor de korte en de

middellange termijn gekeken. Ook het advies van de GR is daarbij van belang (dat komt nadat de

EMA een uitspraak gedaan heeft).

- CIMS

De vulling van CIMS is op sommige punten gebrekkig. Het belang van CIMS moet onderstreept

worden. De druk op de cijfers is hoog en VWS wil details die niet uit CIMS te halen zijn en

geschat moeten worden.

Er zou eerste met DGV en daarna met de minister overlegd worden over de cijfers, maar dat

overleg is (steeds) afgezegd. Het heeft de duidelijke voorkeur van het RIVM de cijfers te

versimpelen: uitgereden cijfers, proxi maken van wat weggeprikt wordt en rapporteren vanuit

CIMS. De valide cijfers zijn: uitgereden vaccins en wat in CIMS geregistreerd is.

Dat wat het RIVM kan leveren en dat wat VWS wil dat geleverd wordt, levert hier en daar

spanning op. Daarbij speelt ook de incompleetheid van gegevens.

- Opschalingsscenario

Hoe loopt dit traject, en is er besluitvorming van de stuurgroep nodig?

Bestuurlijk zijn afspraken gemaakt over het opschalen: GGD 1,5 miljoen prikken en huisartsen en

ziekenhuizen samen 1 miljoen. Er lijkt een oplossing gevonden te zijn voor de registratie bij

ziekenhuizen. Dan zouden er in de uitvoering geen grote knelpunten meer zijn.

IEEEwordt gevraagd in de volgende stuurgroepvergadering een korte

presentatie te geven over de stand van zaken en duiding te geven hoe de verschillende

onderdelen van de uitvoering hierop voorbereid zijn/worden

- Live gang cliéntenportaal CIMS

Later vanmiddag wordt in de stuurgroep Registratie CIMS besloten over de live gang van het

cliéntenportaal CIMS op 8 april a.s. Verwachting is dat dit een positief besluit wordt.

- Prioritering

Er wordt veel gevraagd van de IV-arganisatie in het kader van Covid. Hoe te prioriteren, is de

vraag. Binnen het MT uitvoering wordt daar eerst naar gekeken en dan komt het naar de

stuurgroep.

- 1 prik scenario

Voor het 1 prik scenario wordt een impactanalyse uitgevoerd: hoe kunnen we het zo spoedig
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mogelijk realiseren en wat betekent dat voor mogelijke herprioritering. Insteek daarbij is te

blijven kijken naar wat wel kan, wat eventueel afvalt, daar transparant in te zijn en de

organisatie daarbij te helpen.

- Datalek

Het geconstateerde datalek, waarbij gegevens die het RIVM niet mocht hebben wel ontvangen

zijn, is door het RIVM gemeld bij de AP. Binnen het RIVM zijn de gegevens veilig geweest.

- Capaciteitsvraag

Binnen de DR is gesproken over het verzoek vanuit het programma opnieuw een

uitvraag/inventarisatie te doen of RIVM-ers aan willen sluiten bij het programma. Mede door

signalen vanuit de OR, dat medewerkers een bijdrage zouden willen leveren, is dit verzoek weer

opgesteld. De DR-leden zullen het uitvragen. Daarbij is ook aangegeven ook extern uitvraag te

doen. Er is aandacht voor de balans intern/extern.

- Programmadirectie

Er worden concrete afspraken gemaakt om eventuele vervanging te inventariseren.
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Geen opmerkingen.

Rondvraag

Wordt geen gebruik van gemaakt.


